



## 末季净利涨21% Kerjaya派息3仙

28 Feb 2025.



(吉隆坡28日讯)建筑工程活动进展顺利,促使Kerjaya Prospek Group Bhd (KL:KERJAYA 學 EDGE) 截至2024年12月31日第四季净利大涨21%。

Kerjaya在第四季净赚4342万令吉,而去年同期为3574万令吉。

营业额从4亿8904万令吉,弹升22%至5亿9807万令吉。

Kerjaya宣布,派发每股3仙股息。

根据文告,营业额增加主要由于建筑工程活动进度有所改善。

至于产业发展业务,Kerjaya表示,发展项目为集团的业绩做出了积极贡献。

同时,Kerjaya的全年净利上扬21.76%至1亿6015万令吉,营业额攀升至18亿4000万令吉,上财年为14亿7000万令吉。

该集团表示,未来将专注于建筑业务,将其作为主要收入来源。

Kerjaya透露,其目标是扩大建筑核心业务,并打算保留制造业部门,以辅助核心业务。

截稿时,该股升3仙或1.4%,至2.13令吉,市值为27亿令吉。

The Edge Online 28 February 2025





## Kerjaya Prospek records 21% jump in 4Q net profit, declares three sen dividend

28 Feb 2025.



Photo by Suhaimi Yusuf/The Edge

KUALA LUMPUR (Feb 28): Kerjaya Prospek Group Bhd's (KL:KERJAYA (KL:KERJAYA) net profit rose 21% in the fourth quarter ended Dec 31, 2024 as progress of construction work activities improved.

Kerjaya's net profit for the fourth quarter was RM43.42 million compared with RM35.74 million in the corresponding quarter.

Revenue for the quarter increased by 22% to RM598.07 million from RM489.04 million in the corresponding quarter.

Kerjaya declared a dividend of three sen per share for the latest quarter.

According to a bourse filing on Friday, the increase in revenue was mainly because the progress of construction work activities has improved.

On the property development segment, Kerjaya said development projects have contributed positively to the group's results.

Meanwhile, for the full year, Kerjaya reported a 21.76% rise in net profit to RM160.15 million while registering a higher revenue of RM1.84 billion compared with RM1.47 billion in the corresponding period.

In the filing, the group said that moving forward, it will focus on its construction segment to be the main revenue driver.

Kerjaya said its objective is to expand its core business in construction, and it intends to maintain its manufacturing segment to complement its core business.

At the time of writing, Kerjaya shares were up three sen or 1.4% at RM2.13, valuing the company at RM2.7 billion.

The Edge Online